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UVODNI NAGOVOR 

 
Spoštovane študentke, spoštovani študenti, 
spet je prišel čas, ko zaključujemo s predavanji 
in vajami ter izpitnim obdobjem. Verjamem, da 
smo si vsi, vi študentje in mi zaposleni na višji 
šoli zaslužili lepe počitnice. Nabrali si bomo 
novih moči za bodisi začetek študijskega leta v 
jeseni ali uspešen zaključek študija bodisi za 
iskanje prve zaposlitve. 
 
 

 
Kakorkoli boste nadaljevali svojo pot v jeseni, naj 
vas vodi naslednja misel: 
 
»Sprejeti moraš, karkoli ti pride na pot, 
pomembno je le, da se s tem soočiš pogumno in z 
vsem, kar najboljšega premoreš.«  
(Eleanor Roosevelt) 
 

Ravnateljica 
mag. Janja Razgoršek

 

  

Študentski ustvarjalni svet 
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NA ŠOLI SMO GOSTILI … 

PREDSTAVITEV PODJETNIŠKE POTI PODJETNICE TAJDE KREVH 

V četrtek, 20. 4. 2023, smo imeli pri predmetu 
Podjetništvo predavanje uspešne mlade 
podjetnice, gospe Tajde Krevh. Gospa Krevh je 
diplomirana ekonomistka, ki jo morda že poznate 
iz oddaje Štartaj Slovenija, kjer je skupaj s 
prijateljico Tjašo predstavila svoj proizvod Dipsi 
omake. Poleg tega je tudi lastnica Alpaka landa v 
Pamečah, kjer lahko uživate v jogi ali pa na 
sproščenem pikniku v naravi z alpakami. Leta 
2020 so Tajda in njena družina odprli trgovino 
Usput v centru Slovenj Gradca, kjer ponujajo 
različno domačo hrano – tam se je tudi rodila 
ideja za Dipsi omake. 
 
Podjetniška ideja, ki se je začela v času študija, 
se je uresničila. Razvoj izdelka se je oblikoval po 
metodi "design thinking". Najprej sta se 
osredotočili na končnega uporabnika, na 
Instagramu in Facebooku sta objavili ankete 
glede okusa in pikantnosti omak, da sta vključili 
ciljne uporabnike pri odločitvah o okusih omak. 
Nato sta se vprašali: "Kakšen problem bo naš 

izdelek oz. storitev rešila?" Cilj podjetnic Tajde in 
Tjaše pri Dipsi omakah je bil, da bi izdelali omako 
na naravni osnovi, torej paradižniku. 
 
Po analizi trga v Sloveniji in Avstriji sta ugotovili, 
da na trgu ni omak na naravni osnovi. Želeli sta 
narediti nacho omako na naravni osnovi, vendar 
sta po testiranjih ugotovili, da to ni čisto mogoče 
brez konzervansov in praškov. Nato sta izdelali 
prototip in ga testirali med uporabniki.  Oblikovali 
sta tudi nov logo za omake in produkte 
predstavili na socialnih omrežjih. 
 
Najprej sta se šalili, da bi se prijavili na Štartaj 
Slovenija in potem to tudi storili in zdaj lahko 
Dipsi omake najdemo tudi v trgovini Spar. 
Inspiracijska zgodba Tajde Krevh nam daje 
zagon, saj dokazuje, da sanje niso več sanje, če 
stopimo korak naprej in jih uresničimo. 
 

Teja Jert, 2. letnik  Ekonomist



PREDAVANJE PREDSTAVNICE PODJETNIŠKEGA CENTRA SG 

 

V torek, 16. maja 2023, je redne študente drugega 

letnika programa Informatika obiskala gospa 

Veronika Zupanc iz podjetniškega centra Slovenj 

Gradec, ki nam je predala informacije o 

poklicnipoti. Med našim druženjem z njo smo 

dobili tudi izziv, in sicer smo v skupinah morali 

sestaviti stolp iz špagetov, vrvi in lepilnega traku.  

Na koncu smo na njegov vrh morali dati še 

penasti bonbon. 

 

Predavanje je bilo zelo zabavno, zanimivo in 

poučno, kar se lahko vidi tudi na priloženih 

fotografijah. 
Neža Hozjan, 2. letnik Informatika 
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GVIDO JANČAR – GOST NA PREDSTAVITVI O ČISTILNIH NAPRAVAH 

V okviru predmeta Oblikovanje proizvodov in 
tehnoloških procesov smo 28. maja gostili 
gospoda Gvida Jančarja, operaterja čistilne 
naprave Črne na Koroškem. Srečanje je potekalo 
med predstavitvijo seminarske naloge študentke 
Anje Deželak z naslovom »Čistilne naprave«, kjer 
smo spoznavali pomembnost in delovanje teh 
naprav. 
 
Gvido Jančar je 35 let delal pri MPI, d. o. o., v 
topilnici svinca v Žerjavu, kjer je skrbel za čistilne 
naprave, namenjene čiščenju dimnih plinov, 
tekočin ter odpadnih voda, ki so nastajale pri 
proizvodnji. Po upokojitvi pa se je odločil 
prostovoljno pomagati pri vzpostavitvi nove 
čistilne naprave v Črni na Koroškem. 
 
Med predavanjem nam je gospod Jančar 
podrobno predstavil delovanje čistilnih naprav in 
postopke meritev, ki se izvajajo v njih. Poudaril je 
pomembnost pravilnega ravnanja z odpadki ter 
ozaveščanja o vplivu onesnaževanja na okolje.  

Njegova predstavitev je bila še posebej zanimiva, 
saj je temeljila na izsledkih ankete, ki jo je izvedla 
študentka Anja Deželak. Anketa je razkrila, da 
kljub naraščajoči ozaveščenosti o problematiki 
odpadkov, še vedno obstaja veliko nepravilnega 
odlaganja in pomanjkljivega znanja o tematiki ter 
da so odgovori na anketi eno, realno stanje pa je 
nekaj drugega. 
 
Ob koncu predavanja smo imeli priložnost 
postavljati vprašanja gospodu Jančarju, kar je 
dodatno obogatilo naše znanje o delovanju 
čistilnih naprav. Študenti so z zanimanjem 
spraševali o procesih čiščenja, merjenju 
kakovosti vode in pomenu trajnostnega ravnanja 
z odpadki. Gvido Jančar je s svojimi izkušnjami in 
strokovnostjo uspel navdihniti študente, da se 
bolj zavestno osredotočijo na pravilno odlaganje 
odpadkov in bolj skrbijo za okolje. 
 

Anja Deželak, 2. letnik Ekonomist 
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12. KONFERENCA KAKOVOST V VIŠJIH STROKOVNIH ŠOLAH 

 

V sredo, 10. 5. 2023, je na Bledu potekala 12. 

konferenca Kakovost v višjih strokovnih šolah. 

Konferenco je odlično vodila naša direktorica in 

predavateljica, mag. Gabrijela Kotnik, 

predsednica Komisije za kakovost pri Skupnosti 

višjih strokovnih šol Slovenije. 

 

Na konferenci so bila podeljena tudi priznanja za 

najboljše diplomsko delo. Odlično 3. mesto za 

najboljše diplomsko delo je prejela naša 

diplomantka Maruša Vranc, katere mentorica je 

bila Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon. 

 

Kot izbrani prispevek primera dobre prakse pa 

so bili predstavljeni Dnevi praktičnega 

izobraževanja in sodelovanja na Višji strokovni 

šoli Slovenj Gradec predavateljic Jožice 

Ovčjak, univ. dipl. ekon., in dr. Mojce Čerče. 

 

Ravnateljica Višje strokovne šole Slovenj Gradec, 

mag. Janja Razgoršek, je bila ponosna na vse: 

svojo študentko in predavateljice. Bravo Višja 

strokovna šola Slovenj Gradec! 

dr. Mojce Čerče

  



ERASMUS+ 

MEDNARODNA IZMENJAVA ERASMUS+ V PULI NA HRVAŠKEM 

 

Predavateljici Sonja Smolar, univ. dipl. ekon.,  in 
Marta Belič, univ. dipl. ekon., ter knjižničarka 
Lidija Ajtnik, prof., smo se od 8. 5. do 12. 5. 2023, 
udeležile mednarodne izmenjave Erasmus+ na 
partnerski instituciji Sveučilište Jurja Dobrile v 
Puli. Sprejela nas je prijazna Erasmus 
koordinatorica in predavateljica, gospa Andrea 
Bulešić. To je hrvaška javna univerza, katero 
obiskuje okoli 2/3 rednih in 1/3 izrednih 
študentov. Skupaj jih je vpisanih precej čez 
2000. Imenuje se po istrskem škofu in narodnem 
prebuditelju, Jurju Dobrili, ki je na območju Istre 
živel in deloval do konca 19. stoletja.  
 
Univerzo sestavlja več fakultet. Imajo bolonjski 
študij (3 + 2) iz ekonomije, turizma, 
menedžmenta, mednarodnih odnosov, 
pomorstva, zdravstvene nege, filozofskih smeri, 
naravoslovja, glasbene pedagogike, strojništva, 
informatike, dizajna, AV komunikacije... 
Posebnost študija je še praksa, ki jo študenti 
opravijo v 4. letniku in traja 120 ur.  

Veliko študentov v Puli tudi stanuje. Omogočajo jim 
nastanitev v študentkih domovih. Vse tri so obnovili 
pred kratkim. Nahajajo se zraven glavne stavbe 
Rektorata. Enega od njih smo si tudi ogledale.  

Pula ima veliko ohranjenih zgodovinskih 
znamenitosti. Zelo znana je puljska Arena, 
ohranjena še iz časa Rimljanov. Zelo lepo je bilo 
slišati, da tukaj vsako leto, pred poletnimi 
počitnicami priredijo podelitev diplom. Tako 
lahko v tem prelepem ambientu svojo diplomsko 
listino prejme skupaj naenkrat kar 500 študentov 
(toliko jih približno vsako leto tudi zaključi 
izobraževanje).   
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So zelo mednarodno aktivni. K njim pride največ 
Erasmus+ študentov na študij, prihaja pa tudi kar 
precej tujega osebja. V vsakem študijskem letu 
sprejmejo čez 50 dohodnih študentov. Obstaja 
možnost, da bi organizirali prakso tudi za 
kakšnega od naših študentov. Med težavami v 
gospodarstvu so izpostavili, da na širšem 
območju Pule primanjkuje kadra v turizmu, 
študenti pa tudi težje najdejo službo na področju 
ekonomije.  

 
V posebnem sklopu obiska univerze smo 
obiskale še njihovo univerzitetno knjižnico, ki se 
nahaja na drugi lokaciji mesta, v posebni 
zgodovinski stavbi. Hranijo še veliko obveznih 
izvodov zgodovinskega gradiva o Istri. Sodelujejo 
z Narodno in univerzitetno knjižnico v Ljubljani, 
Univerzitetno knjižnico Maribor, do nedavnega 
so uporabljali tudi sistem COBISS/OPAC. Hranijo 
okoli 500.000 enot vsega gradiva, vključno z 
revijami in časopisi. Med tem gradivom so tudi 
več 100 let stare knjige. Hranjene so pod 
posebnimi temperaturnimi pogoji v arhivu 
knjižnice, kjer stalno preverjajo vlažnost.  

 
V času obiska univerze in bivanja v Puli smo 
preživele zelo aktiven in pester teden. Nekaj 
časa pa je ostalo tudi za odkrivanje biserov Istre 
v Puli in okolici (Rovinj, Brioni, Limski kanal). 
Obisk Univerze Jurja Dobrile in Pule z okolico 
priporočamo tudi ostalim. 
 

  Lidija Ajtnik, prof. 
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MEDNARODNA IZMENJAVA ERASMUS+ V ZADRU 

 

Ravnateljica, mag. Janja Razgoršek, se je v tednu 

od 22. 5. do 26. 5. 2023 udeležila mednarodne 

izmenjave Erasmus+ na partnerski inštituciji 

Sveučilišče u Zadru.  

 

Na Rektoratu jo je sprejela vodja Pisarne za 

mednarodno sodelovanje Maja Kolega in ji 

predstavila različne načine njihovega 

mednarodnega sodelovanja strokovnega osebja 

in študentov. 

 

Sveučilište u Zadru nudi širok izbor studijskih 

programov na dodiplomski, diplomski in 

podiplomski stopnji. Študente predstavlja 

»Študentski zbor«, podobno kot na Višji 

strokovni šoli Slovenj Gradec Študentski svet. 

Obiskala je Oddelek za Ekonomijo, kjer sta jo 

sprejela Vodja oddelka za ekonomijo, doc. dr. sc. 

Jurica Bosna, in ERASMUS koordinatorica, 

Josipa Perkov, višja predavateljica. Izmenjali so 

si izkušnje pri vodenju oddelka oziroma šole ter 

»pokoronskih« težavah, ki se pojavljajo pri 

študiju sedaj, ko so se študenti vrnili v 

predavalnice. Oba sogovornika je zelo zanimal 

naš način praktičnega izobraževanja študentov 

in sodelovanje z delodajalci. Povabila jih je, da si 

v živo ogledajo, kako praktično izobraževanje 

poteka, saj si želijo takšnega sodelovanja z 

delodajalci tudi na njihovem oddelku. 

 

mag. Janja Razgoršek



STROKOVNE EKSKURZIJE 

STROKOVNA EKSKURZIJA V TERMOELEKTRANO ŠOŠTANJ 

 

V sredo, 17. maja 2023, smo si redni študenti 

drugega letnika programa Informatika šli ogledat 

termoelektrarno Šoštanj. 

Zelo zanimiva ekskurzija se je začela v upravi, 

kjer je potekala uvodna predstavitev, nato smo si 

nadeli čelade in telovnike ter si šli ogledat 

elektrarno. Najprej smo videli kurilni kotel, nato 

se po stopnicah povzpeli na prezračevalni stolp. 

Temu je sledil vzpon z dvigalom na stavbo, s 

katere smo imeli lep razgled na vse objekte in 

okolico. Na koncu smo si ogledali še generator in 

kurilnico od zgoraj navzdol.  

 

Neža Hozjan, 2. letnik Informatika 
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EKSKURZIJA V PREMOGOVNIK 

 

V četrtek, 16. 3. 2023, smo se redni študenti 

programov Ekonomist in Informatik odpravili na 

strokovno ekskurzijo v Premogovnik Velenje in 

Muzej premogovništva.  

 

V uvodu nas je pozdravil direktor premogovnika, 

gospod Aleš Logar, ki nam je na zanimiv način 

predstavil njihovo podjetje in nam odgovoril na 

nekaj vprašanj. Kasneje smo se podali 150 m pod 

zemljo v Muzej premogovništva. V muzeju smo 

videli lutke, ki so na realističen način prikazovale 

delo in življenje rudarjev. Presenetila nas je tudi 

simulacija tresenja tal, ki je predstavljala 

največjo rudarsko nesrečo. Na pol poti smo dobili 

rudarsko malico in pot nadaljevali s podzemno 

železnico proti dvigalu. Po koncu vodenja v 

muzeju smo si ogledali tudi črno in belo sobo 

rudarjev, kjer so obešali svoja oblačila, rudarsko 

kopalnico, knapovsko stanovanje in izvedeli, 

kako praznujejo dan rudarjev. Po dobri pogostitvi 

smo končali našo ekskurzijo in se podali proti 

domu. 

dr. Mojca Čerče
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REPORT ON THE EXCURSION TO THE TOURIST AGENCY CARINTIA 

 
On Tuesday, 23rd May 2023, students of the 2nd 
year went on a professional field trip to Prevalje 
as part of the subject Entrepreneurship. We 
visited the Carintia Tourist Agency in order to 
learn about the entrepreneurial path of 
entrepreneurship and learn more about the 
agency itself, and about the business of tourist 
services. On arrival at the agency, we were 
pleased to meet the director, Ms. Polona Pečnik, 
who has successfully run the agency 
independently for more than five years. Carintia 
was founded in 1991 and has received several 
awards for their successful work. To begin with, 
she told us something about the very creation of 
the agency, which was set up by her father (who 
still helps) 32 years ago. The Agency initially took 
the organizational form of a sole trader (s. p.), but 
due to better organization, the agency was 
transformed into a limited liability company (d. o. 
o.)  The Director told us quite a few factors that 
influence the business of tourist agencies such 
as; war, terrorist attacks, pollution, etc.  

We have learned that the tourist agency Carintia 
is an intermediary agency which means that it 
sells programmes and excursions only from 
major tourist agencies and not their own. The 
first destinations on offer were Poreč and Umag. 
The agency has the largest number of customers 
who come to the institution itself or into the 
business premises and very few visit them 
online. Organizers for the trips are Kompas, 
Palma and Relax. The most desirable 
destinations in this agency are, according to the 
directors, Croatia, Greece, Turkey and Malta. For 
the marketing and sale of tourist products in the 
agency, they mainly use the social network 
Facebook, which according to the director is a 
very effective marketing tool due to the wide and 
simple use. Finally, Ms. Pečnik told us that they 
were planning a lot of changes at the agency this 
year as they would build a new website, hire 
additional employees and expand their market. 
 

Tilen Čepin, 2nd year Economist 
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EKSKURZIJA V PODJETJE ROBETA, D. O. O. 

 
 
V okviru ur predmeta OPP (predavateljica 
Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon.) smo študenti 
2. letnika programa Ekonomist 25. 5. obiskali 
Robeta, d. o. o., na njihovem sedežu v Selovcu, 
Šentjanž pri Dravogradu. Najprej so nas povabili 
v prostore marketinga in tam izvedli predstavitev 
svojega poslovanja in marketinških prijemov s 
pomočjo prezentacije, sledil pa je ogled izdelave 
oz. opremljanja avtodomov. Vpogled v zakulisje 
uspešne zgodbe, ki je zgled mnogim podjetjem v 
ožji in širši okolici, pa tudi v tujini, je za nas 
izvedel predstavnik marketinga, nekdanji 
študent VSŠ SG, Kristijan Oprešnik. 
 
Študenti so bili nad slišanim in videnim 
navdušeni, kar je razvidno tudi iz vtisov, ki so jih 
nekateri od njih tudi zapisali: »Podjetje Robeta je 
izjemno uspešno in se dobro pozicionira na trgu. 
Njihovo poslovanje, močni promotorji ter 
uspešna prisotnost na socialnih medijih kažejo 
na njihovo uspešno marketinško strategijo. To je 

zagotovo dober pokazatelj, da imajo velik vpliv in 
so navdih mnogim. 
 
Visoke cene njihovih avtodomov povedo, da so 
tovrstni izdelki pogosto luksuzni in specializirani 
za določeno ciljno skupino. Razumevanje tega je 
pomembno pri ocenjevanju njihove cenovne 
politike. Čeprav morda niso najbolj dostopni za 
"navadne smrtnike", njihova uspešnost in 
razširjenost po državah po svetu kažeta na to, da 
imajo svojo tržno nišo, ki jim omogoča 
poslovanje na tej ravni. 
 
Čeprav visoke cene morda predstavljajo oviro za 
nekatere potrošnike, je pomembno ceniti 
kakovost in izkušnjo, ki jih podjetje Robeta 
zagotavlja s svojimi avtodomi. Morda bi bilo 
zanimivo raziskati, ali obstajajo tudi alternativni 
modeli avtodomov, ki bi bili bolj dostopni za širšo 
populacijo.« 

Teja Jert 
 



14 
 

 

 

 

»Celotna ekskurzija je bila zelo zanimiva, najbolj mi je 

bilo všeč, da v podjetju Robeta uporabljajo sodobne 

načine oglaševanja, npr. uporabljajo znane osebe, ki 

predstavljajo njihovo podjetje. Podjetje se ne 

osredotoča samo na avtodome, ampak tudi razvoj 

»podpornih izdelkov« za prepoznavnost, kot so 

trenirke, jakne …, kar se mi zdi zelo dobro.«   

Ines Dedić 

 

»Zanimivo je bilo videti, kako so se v podjetju lotili 

preobrazbe njihove grafične podobe.« Neža Štefančič 

»Zanimivo je bilo, saj je imel predstavnik marketinga, 

g. Kristijan Oprešnik, nekdanji študent VSŠ SG, zelo 

dobro predstavitev. Vse je predstavil na lahkoten in 

zanimiv način, da smo vsi razumeli in se tudi malo 

nasmejali, tako da resnično ni bilo dolgočasno.«  

Eva Bešlagič 

 

»Najbolj mi je bil všeč ogled proizvodnje, saj so nam 

predstavili delo iz prve roke, avtodoma pa smo si 

lahko ogledali tudi od znotraj.«             

Žana Lukanc 

 

»Najbolj zanimiv je bil podatek, koliko avtodomov 

dejansko prodajo in to, kako imajo uspešno razširjen 

trg po svetu, glede na to, da je to slovensko podjetje. 

Navdušil je tudi ogled samih vozil.«  

Nuša Poročnik 

 

»To je bila zanimiva ekskurzija, ker je bil način podaje 

informacij zelo sproščen, kar je bilo super. Nisem 

vedela, da ima podjetje takšen obseg naročil, kar me 

je zelo navdušilo. Navdušilo me je tudi to, kako se 

podjetje uspešno širi na tuje trge.«     

Sara Meh 
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OBISK ROJSTNE HIŠE HUGA WOLFA 

 
Z rednimi študenti 2. letnika programa 
Ekonomist smo tudi to študijsko leto v okviru 
predmeta OPP, pa tudi v povezavi z vsebinami 
UZK, obiskali Koroški pokrajinski muzej (KPM) oz. 
Rojstno hišo Huga Wolfa, in sicer v torek, 11. 4. 
Gre za vsakoletno sodelovanje s KPM. Ob najavi 
ekskurzije sem tudi tokrat, kot pri vsaki 
generaciji študentov, zaznala začudenje…  Le kaj 
ima muzej opraviti z ekonomskimi vsebinami?  
 
Študentom sem zato razložila, da vodnico, gospo 
Natašo Škorjanc, osebno poznam in da se bo 
potrudila, da odkrije zakulisje organizacije 
dogodkov muzeja. V odkrivanju zakulisja pa se bo 
neizpodbitno prepoznala in pokazala 
pomembnost ekonomskega ravnanja in 
ozavestili bomo pomembnost ekonomskega 
znanja. 

Na ekskurziji smo torej preko razlage vodnice, 
gospe Nataše Škorjanc, spoznali ključne 
dejavnike organizacije dogodkov, ki jih KPM oz. 
Rojstna hiša Huga Wolfa nudi. Bilo je zanimivo, 
poučno, hkrati pa tudi prijetno druženje.  
 
Študenti so na koncu obiska prejeli promocijska 
darilca – svinčnike. Zanimivo je, da je KPM v 
namen promocije dal izdelati svinčnike na 
podlagi rezultatov tržne raziskave, ki so jo v letu 
2017 za KPM izvedli študenti Višje strokovne šole 
Slovenj Gradec (program Ekonomist). Torej smo 
s študenti po izvedbi ekskurzije skupaj ugotovili, 
da je ekonomsko znanje pomembno za vsako 
institucijo, tudi za muzej. 
 

Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon. 
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NAŠI ŠTUDENTI 

MARUŠA VRANC, DIPLOMANTKA VIŠJE 
STROKOVNE ŠOLE SLOVENJ GRADEC JE 
ZASEDLA 3. MESTO V KATEGORIJI 
»NAJBOLJŠE DIPLOMSKO DELO VIŠJIH 
STROKOVNIH ŠOL REPUBLIKE SLOVENIJE 
ZA LETO 2022« 

Kot mentorica diplomske naloge sem na doseženo 
uvrstitev diplomskega dela Maruše Vranc zelo 
ponosna. Na razpis je svoja diplomska dela namreč 
prijavilo kar 18 višjih strokovnih šol RS. Vsaka šola 
je poslala svoje najboljše diplomsko delo in v tej 
konkurenci je naša diplomantka osvojila tretje 
mesto. Razglasitev in slavnostna podelitev priznanj 
za doseženo uvrstitev je potekala v sklopu 12. 
konference Kakovost v višjih strokovnih šolah maja 
2023 na Bledu. 
Maruša Vranc se je odločila, da bo z diplomskim 
delom še dodatno izpopolnila svoje podjetniško 
znanje. Tako je v sklopu svojega diplomskega 
dela izvedla raziskavo na temo »Samostojni 
podjetnik ali osebno dopolnilno delo?«, ki jo je 
izpeljala v sodelovanju s Podjetniškim centrom 
Slovenj Gradec. Rezultati raziskave imajo 
uporabno vrednost na več ravneh, saj je:  
 Maruša na podlagi pridobljenih znanj pridobila 

izhodišča za preizkus svoje podjetniške žilice, 
ko je tudi sama registrirala osebno dopolnilno 
delo, v sklopu katerega še vedno nudi 
inštrukcije za ekonomske predmete. S svojim 
(podjetniškim) zgledom pozitivno deluje na 
mlade v okolju;  

 da bi približala svet podjetništva ljudem, v 
sklopu svojega diplomskega dela izdelala 
zloženko o osebnem dopolnilnem delu, za 
katerega je v raziskavi diplomske naloge 
ugotovila, da je v okolju premalo poznano. 
Zloženko lahko sedaj uporabljata Upravna 

enota Slovenj Gradec in Podjetniški center 
Slovenj Gradec;  

 izsledki diplomskega dela so v pomoč in 
podporo aktivnostim Podjetniškega centra 
Slovenj Gradec, ki si v lokalnem okolju 
prizadeva okrepiti in podpreti podjetniško 
miselnost. Zaradi sodelovanja pri raziskavi za 
diplomsko nalogo je nastalo trajnejše 
sodelovanje Podjetniškega centra z vsemi 
šolami znotraj Šolskega centra Slovenj 
Gradec. S tem je ponujena dodatna podpora 
mladim, da se bodo lažje in uspešneje vključili 
na trg dela. 

Kot predavateljica Višje strokovne šole Slovenj 
Gradec upam, da bo tovrstnih sodelovanj z 
institucijami in podjetji v lokalnem okolju tudi v 
bodoče veliko, saj si za taka sodelovanja 
prizadevajo vodstvo šole (ravnateljica, mag. 
Janja Razgoršek) in predavatelji. Na podlagi 
takih povezav z okoljem pa bo zagotovo nastala 
še kaka diplomska naloga, ki bo dobila takšno ali 
podobno priznanje.   

Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon. 
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MOJA NOVA POT 
 

Skozi življenje grem z motom "Kar bo, bo.", zato 

večinoma ne razmišljam o prihodnosti, ampak 

živim dan za dnem. Nekateri ljudje imajo sanje in 

vedo, kam želijo iti in kaj hočejo, jaz pa ne. Želim si 

mirno življenje, brez drame in s svojimi najdražjimi. 

Mogoče bi temu lahko rekli moje sanje. 

Pustila sem, da me življenje vodi tja, kamor sem 

morala biti in tako sem prišla sem. Ko sem 

končala četrti letnik srednje šole, nisem vedela, 

kaj bom počela. Odločeno pa je bilo, da bom 

šolanje nadaljevala z vpisom v Višjo strokovno 

šolo v Sloveniji v Slovenj Gradcu. Eno leto sem si 

vzela za počitek, naslednje leto pa sem se vpisala 

in začela s predavanji. 

 

Moje največje težave oziroma strahovi so bili jezik 

in druženje s sošolci. Sem introvertiran človek, ki 

običajno ne začne pogovora, zato se težko vklopim. 

Problem pa je bil tudi jezik. Na začetku je bilo težko, 

vendar se je sčasoma, s pomočjo tečaja in šole, 

moje razumevanje jezika zelo izboljšalo, čeprav 

govorim še vedno ne najbolje. 

Ne morem vam povedati, ali sem se vživela ali ne, 

ker ne preživim veliko časa s sošolci, ker kot sem 

rekla, težko prva začnem pogovor. Ampak 

mislim, da sem imela veliko srečo, ker sem med 

ljudmi, ki so mi bili pripravljeni pomagati in so me 

razumeli. Upam, da bom v prihodnosti zbrala 

pogum in se zbližala z njimi. 

 

Malo me je bilo strah praktičnega izobraževanja. 

Skrbelo me je, ali bom uspela najti kraj, kjer bom 

opravljala prakso. Kamorkoli sem poslala 

prošnjo, me niso sprejeli, a na koncu sem se 

znašla v odlični organizaciji. 

 

Strah me je bilo tudi, ali sem sposobna za prakso, 

ker do sedaj nisem imela poslovnih izkušenj. 

Vendar se je vse res krasno končalo. Srečna sem, 

ker sem pristala v organizaciji s prijaznimi in 

dobrimi ljudmi, ki so mi pomagali na vse možne 

načine in so imeli razumevanje zame. 

 

Praksa se mi, zaradi sodelavcev, ne zdi več tako 

strašna, saj so mi pokazali dobre strani 

praktičnega izobraževanja in me veliko naučili. 

Hvaležna sem tudi za to, da imam razumne 

profesorje, ki so predvsem dobri ljudje. Upam, da 

bomo vsi še naprej napredovali in se razvijali, ne 

glede na to, ali smo skupaj ali ne, in da bom to 

izobraževanje uspešno in srečno zaključila. 

 
Lamija Sefić 
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IZKUŠNJE MENTORICE PRAKTIČNEGA IZOBRAŽEVANJA 

Vedno rada sprejmem študente, ki so željni nekih 

novih metod in učenja in vedno odkrijem, da ima 

vsak v sebi skrit potencial. Kot mentorica želim 

ta potencial odkleniti ali vsaj dodati k 

samozavesti študenta na delovnem mestu, ki ga 

opravlja. Opažam, da prihajajo iz šol tihi učenci in 

da marsikdo ne govori dosti, zato jih želim 

opogumiti, da spregovorijo, da povedo svoje 

mnenje in izrazijo svoje želje in prihodnje 

ambicije. 

 

Lamija je dober primer potenciala. Prihaja iz tuje 

države, v šoli niza super rezultate in želi se učiti. 

Naloge, ki jih je dobila, opravlja vestno in 

odgovorno. Je sicer tišje narave, vendar to ne 

odvrne od tega, da zmore. Verjamem, da je za 

vsakega študenta praksa kar zastrašujoča, pa 

vendar zna bit lep dogodek, če so ljudje razumljivi 

in pripravljeni na novosti. 

 

Prakse so zame nek iskalnih prihodnjih kadrov, 

saj so do zdaj skoraj vsi moji mentoriranci 

nastopili službo pri nas.  

 

Ker poučujem retoriko za vodje, sem opazila, da 

veliko študentov in tako tudi Lamija še nima 

razvite kapacitete komunikacije in bi predlagala, 

da jo kot učni predmet uvedete. Želela bi si tudi 

več prakse za študente, saj se v kratkem času, ko 

imajo prakso, šele komaj integrirajo, potem pa je 

že konec in kakšnih zahtevnejših nalog ne 

morejo opraviti. 

Nika Golob 

 

 


